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(  E N  )

The Pop-Giraffe limited edition offers a contemporary interpretation of 

Meissen’s 1955 animal figurine. The vibrant gold orange decor takes 

its cues from the giraffe’s natural pattern, while simplifying it to an  

abstract graphic variation. The challenge in producing this figurine lies 

in its tall, slender frame and dynamic pose – its hooves merely skimming 

the base in order to create a sense of motion. Ultra-precise processing 

and multiple supports during firing are needed to ensure stability –   

a testament to Meissen’s masterly craft.

(  D E  )

Die Pop-Giraffe ist eine zeitgenössische Interpretation einer Meissener 

Tierplastik von 1955. Der goldorange Dekor erinnert an das naturalistische 

Giraffenmuster, ist bei näherem Hinsehen jedoch eine fast grafische Ab-

wandlung dessen. Die Herausforderung in der Fertigung dieser Plastik 

liegt in der hochgewachsenen, schlanken Statur der Giraffe. Die Hufe 

des in Bewegung festgehaltenen Tieres berühren kaum den Sockel. 

Damit die Figur nicht kippt, erfordert es Stützen beim Brand sowie viel 

Erfahrung und Geschick.
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